

中国核心期刊（遴选）数据库 收录期刊

ISSN 1006-4311

CN13-1085/N

Value Engineering

JIAZHI GONGCHENG

201812

中旬刊（总第511期 / 第37卷）

价值工程

中国商界文联 会刊

中国技术经济研究会价值工程专业委员会 会刊

中国高等教育学会价值工程分会

中国期刊网 全文收录期刊

中国学术期刊（光盘版）

中国学术期刊综合评价数据库来源期刊

万方数据—数字化期刊群入网期刊

中文科技期刊数据库收录期刊

价值工程
二〇一八年十二月 中旬刊

ISSN 1006-4311



35>

9 771006 431068

万方数据

价值工程

2018年12月中旬刊(总第511期/第37卷)
1982年创刊 2018年12月18日出版

中国商界文联会刊
中国技术经济研究会价值工程专业委员会
中国高等教育学会价值工程分会

封面刊名题字:袁宝华

主管单位:

河北省科学技术协会

主办单位:

河北省技术经济管理现代化研究会

名誉总编:郜明信

总 编:高志彪

总 编 室:师瑞

电 话:0311-87024742

编辑部:马慧霞

刘英禄

电 话:0311-83020178

0311-83036626

传 真:0311-87024742

投稿邮箱:vezzsbjb@163.com

网 址:www.vezzs.com

责任编辑:高生明

封面设计:王金军

版面设计:韩宇红

国际标准连续出版物号:ISSN 1006-4311

国内统一连续出版物号:CN 13-1085/N

国内邮发代号:18-2

国内订阅:全国各地邮局

国内发行:河北省报刊发行局

国外发行:中国国际图书贸易总公司

印 刷:廊坊市长岭印刷厂

编辑出版单位:价值工程杂志社

社 址:石家庄市槐安西路88号卓达
物业楼A501室

邮 编:050091

国内定价:30.00元人民币

海外定价:30.00美元

目 录

* 价值管理 *

- 水利水电工程中水库加固施工管理论述 曹红明(1)
创业板制造业企业管理层股权激励对企业技术创新的影响研究
..... 潘明明(3)
施工合同中物价波动风险及合同管理建议 来进琼等(6)
海外 EPC 铁路工程风险研究及对策分析 史莉莉(8)
基于冲突分析的网约车与出租车利益争端问题研究 程瑶玉等(10)
精准扶贫路径研究 何诗莹等(13)
基于灰色关联度的新型城镇化发展水平评价 张思佳等(16)
建筑工程造价超预算的原因及控制对策探析 叶植芬(18)
装甲装备使用阶段质量控制及建模研究 吕会强等(20)
机场安防系统可靠性评估指标体系研究 李镇(23)
城市轨道交通与其他交通方式衔接全过程实施建议 肖金花(26)
绿色发展视角下昭通市贫困地区美丽乡村建设对策研究 邓敏(28)
基于灰色关联分析和 BP 神经网络的用电量预测 杨泽众等(30)
工程项目竣工结算审计常见问题探析 汤巧娣(34)
特色小镇 PPP 模式建设风险评价研究 洪文霞等(36)
智慧社区运营管理中的利益相关者及其利益诉求分析 田亚鹏等(39)
铁路运输安全管理主要问题与铁路货运管理体制深化改革研究
..... 张拖平(41)
浅谈工程量清单与招标控制价的审核要点 张晓丽等(43)
水文测量船舶工程质量管理探讨 索虎勤等(45)
基于模糊综合评价的泰安旅游产业竞争力分析 褚园园等(47)
认证在企业融资中的作用和成本分析 褚晓琳(49)
基于 K-means 的航空旅客聚类研究 龚婷等(52)
“一带一路”倡议下推动温州科技创新的思路与建议 黄婷婷等(55)
高管薪酬、社会责任和企业绩效相关性研究 何思等(57)
基于图模型的企业财务指标相关性分析 陈晓艳等(60)
地铁安装工程预算的编制与结算研究 刘薇薇(63)
考虑风险的配电网建设项目投资决策评价 杜轩等(65)
工程监理在建设工程质量和安全中的控制要点研究 刘亮等(69)
地铁供电系统可靠性和安全性研究分析 郭庆毅(71)
基于 Theil 熵的铁路建设集聚研究 秦东方(73)
海丝泉州旅游营销 SWOT 分析及对策研究 谢华兴(76)
高速公路项目施工成本的影响因素及控制措施研究 刘心家等(78)
EPC 总承包模式下电建工程进度管理研究 郭新华(80)
基于海氏评价法的梁轴薪酬体系设计 刘训杰等(82)
南通城市土地抗震适宜性评价指标体系分析 袁媛等(84)
蒙代尔-弗莱明 Excel 计算模型 李双(86)
咸阳地区“医养结合”养老模式的现状调查及影响因素分析
..... 李秀芹等(88)
装备抢修方法确定与优化研究 梅勇飞等(90)
新型城镇化指标体系构建 邱涛(93)
浅谈城市燃气中低压调压器的运行安全管理 刘洋(96)
YX 房地产企业土地增值税清算问题研究 王瑞云(98)
基于贝叶斯网的航运上市企业信用评价研究 王晓洁等(101)
共享经济领域下房屋短租模式的发展对策研究 侯梦宇等(105)
煤矿“123”风险管控体系的构建与实施 高松芝等(108)
关中城市群水资源供需分析 高菊(111)
基于改进层次分析法的桥梁安全管理因素分析 郑树荣等(113)
浅谈施工企业如何降低安装工程造价 张晓丽等(116)
国有企业高管团队薪酬结构与企业绩效的关系研究 张炜玲等(118)
城镇居民对长期护理保险的市场需求分析 胡梓晴等(120)
房产档案信息化管理探讨 马兴花(123)

关于实施“金淮一体、拥江发展”战略思考 钟莹 等(125)
近郊小城镇社区治理困境及对策研究 孟传慧 等(128)

*** 价值链·供应链 ***

仓储管理存在的问题分析与研究 白卫东(132)
供应链金融经营业绩指标体系实证研究 沈立铸(134)
基于政府奖励行为的闭环供应链定价机制 荣佩佩 等(136)

*** 功能载体创新 ***

波纹腹板钢梁柱弱轴方向半刚性连接节点滞回性能
..... 李清扬 等(139)
联合防护技术在偏压浅埋隧道洞口加固中的应用
..... 陈志国(142)
一种新型履带式移动平台的研制与试验 崔智 等(144)
基于荷载试验的预应力混凝土 T 型梁桥承载能力分析
..... 郭艳明 等(146)
海上风力发电塔脉动风速模拟研究 叶永友 等(151)
浅析高铁穿越古长城区段减震技术研究 唐贞锋(154)
新型轻质支撑剪力墙保温性能研究 张婷(156)
机械液压系统中的故障类型与诊断对策探析 蔡泽能(158)
综采(放)工作面强过不同落差断层技术研究与实践
..... 邓新东(160)
浅谈高抗剪贝雷托架在 0# 块施工中的应用 陈启平(165)
支持向量机算法在地铁基坑风险分析中的应用
..... 解继超 等(167)
淤质土土地层盾构机滚动角纠正施工技术研究
..... 朱俊阳(169)
一种 120km/h 速度等级 A 型地铁悬挂系统匹配及避免共振方案
设计 蒲生(172)
云盖山煤矿穿层钻孔水力冲孔防喷孔装置 王森 等(174)
矿用铲运机反转六连杆机构组合策略优化与程序实现
..... 康鹏 等(176)
高速铁路隧道突水突泥处理措施 张利涛(178)
隧底煤层段地基钢花管注浆加固施工工艺研究 曾庆雨(181)
吸扫式电动扫地机的结构优化与智能化设计
..... 刘娇娇 等(185)
工具行业仿真技术的应用研究 吴晓雨 等(188)

*** 价值应用 ***

基于 ARIMA 模型和 BP 神经网络的产品质量预测
..... 曹学晨 等(190)
企业员工在线培训意愿的影响因素研究 周菁 等(194)
航运软实力评价体系建设及实证研究 王建涛 等(196)
虚拟校园卡在高校一卡通系统中的应用与分析 冯乐(198)
基于探地雷达的城市地下管线探测应用与模拟
..... 秦镇 等(200)
基于 O*NET 简化问卷的职业能力分类研究
..... 张晓文 等(203)
大健康产业的影响因素分析 唐登林(208)
220/110kV 同塔四回输电线路工频电场的分析
..... 罗鹏凯 等(210)
试论煤矿带式输送机变频节能系统的应用和实现
..... 赵岩超(212)
一种基于速度反演的高速铁路多台地震定位方法
..... 林华伟(214)
沥青路面工程的施工组织设计 高波(216)
基于 TOPSIS 方法的成都市卫星城交通网络可达性研究
..... 邓琮(218)
直升机飞行员弹射逃生系统分析 沈桂将(221)
高层建筑火灾救生舱生命保障系统构建 王钟伟 等(223)

应用 DRGs 对某市三级医院医疗服务质量评价分析
..... 王楠 等(226)
机械自动化在化工机械制造中的应用分析 王月权 等(228)
网上阅卷系统中的倾斜检测方法研究 毛晚堆 等(230)
电化学储能电力系统的典型应用场景及工程分析
..... 李艳(232)
基于 BIM 技术的智慧消防应用探讨 付聪(234)
基于统计指数中权数问题的探讨 张毅 等(236)
高速公路路面新材料的应用及施工工艺研究 刘燕(239)
跟踪审计在工程造价审计中的应用及价值研究 程艳(241)
数控车床加工精度评估技术研究 仓宁宁(243)
《节约型公共机构示范单位及公共机构能效领跑者评价标准》
使用分析 赵彦彦 等(245)
软基处理施工技术在高速公路施工中的应用概述
..... 贾艳霞(247)
一种具备干扰台站剔除的多台站定位方法 朱夏乐(249)
基于 GPON 的高校校园网扁平化架构设计研究 左明慧(251)
一种多参数震中距估算方法 刘超 等(254)
综合物探方法在滑坡体勘察中的应用探讨 张哲(256)
浅谈建筑工程中的高大模板施工技术 吴仙璟(258)
基于读者需求的高校图书馆采访策略研究 董宜孝 等(260)
自然科学基金申请书与已购数据库契合度分析
..... 侯路珍 等(262)
城市轨道交通应急疏散能力现状分析 邹碧海 等(264)
地铁供电系统设备选择与全寿命周期费用关系的研究
..... 张梅(266)
车身开发设计中的进度管理问题研究 张延(268)
场址气象条件对机场场址选择影响的探讨 余亚妮(270)
激光扫描在沥青路面平整度检测中的应用研究 白志辉(272)
探究会计工作中审计风险及控制要点 姜维维(274)

*** 工业工程 ***

基于 DMAIC 分析过程的 A 企业仓储出库流程优化研究
..... 王震宇 等(276)
基于 SLP 和 Flexsim 的车间布局优化研究 张扬(278)

*** 理论综述 ***

“顾客接种”对顾客满意度的影响研究 李国刚 等(282)
我国海洋资源利用的经济效益分析 余康兴 等(285)
在“一带一路”战略引导下,陈炉古镇的建设和发展
..... 齐军营(289)
家族企业代际传承中的技术创新的文献综述
..... 张颖娜 等(291)
基础设施项目风险管理理论研究综述 周梅 等(293)
资源禀赋视角下的老年人异地养老意愿分析
..... 王永坤 等(296)

*** 综合 ***

高校资助育人工作机制探析 李琛(298)

郑重声明

1. 本刊所刊载内容未经书面许可,任何部分不得以任何形式翻印、转载、复制,及存储于检索系统,提供给公众或私人使用。
2. 来稿在 15 个工作日内给予回复录用与否,若未收到回复信息,请来信来电咨询稿件进展。来稿正常刊登周期为 3 个月内,未录用者可自行处理。请勿一稿多投,不涉及保密、署名无争议,请作者自留底稿,恕不退稿。
3. 编辑部对来稿文章标题、内容、参考文献等保留删修权,不同意删修的稿件请在来稿中声明。
4. 本刊已被“中国知网、万方数据数字化期刊群、中文科技期刊数据库”收录。凡向本刊投稿作者,若不同意在上述数据库收录,请在来稿注明。

Value Engineering

(VE)

Fortnightly Issue

Started in 1982

Vol.37 12.b

(Sum No.511)

Published in Dec. 18, 2018

Inscribed:

Yuan Baohua

Honorary Editor-in-Chief:

Gao Mingxin

Executive Editor-in-chief:

Gao Zhibiao

Manager:

Hebei Association for
Science and Technology

Sponsor:

Hebei Institute of
Technology Economy and
Modern Management

Chief Editor's Department:

Shi Rui

Editor:

Editorial Team of VE

Publisher:

Magazine Publishing House of VE

Address:

Room A501, Zhuoda Property
House, No.88 Huai'an Road

Tel: (0311) 87024742

E-mail:

vezszhjb@163.com

Printed by:

Changling Printing House, Langfang

Distributor:

Shijiazhuang Post Office

Subscriptions:

Chinese Local Post Office

Domestic Issue Code: 18-2

Domestic Single Price:

¥30.00

Overseas Single Price:

\$ 30.00

Open Publishing

ISSN 1006-4311

CN 13-1085/N

CONTENTS

VALUE MANAGEMENT

- 1 Discussion on Construction Management of Reservoir Reinforcement in Water Conservancy and Hydropower Projects CAO Hong-ming
- 3 Research on the Impact of Manager Equity Incentives of GEM Manufacturing Enterprises on Enterprise Technology Innovation PAN Ming-ming
- 6 Risk of Price Fluctuation and Contract Management Suggestions in Construction Contracts LAI Jin-qiong, *et al.*
- 8 Overseas EPC Railway Engineering Risk Research and Countermeasures Analysis SHI Li-li
- 10 The Interested Controversy of Hailing Cars and Taxi Based on Conflict Analysis CHENG Yao-yu, *et al.*
- 13 Research on Precision Poverty Alleviation Path from the Perspective of Ecotourism HE Shi-ying, *et al.*
- 16 Evaluation of New Urbanization Development Level Based on Grey Relational ZHANG Si-jia, *et al.*
- 18 Analysis on the Causes of Construction Project Cost over Budget and Its Control Countermeasures YE Zhi-fen
- 20 Research on Quality Controlling and Modeling of Armored Equipment during Operation Phase LV Hui-qiang, *et al.*
- 23 Study on the Reliability Assessment Index System for Security Defense System of Airport LI Zhen
- 26 Suggestions on the Whole Process of Connecting Urban Rail Transit with Other Transportation Modes XIAO Jin-hua
- 28 Study on the Countermeasures for the Beautiful Rural Construction in Poverty-stricken Areas of Zhaotong City from the Perspective of Green Development DENG Min
- 30 Electricity Consumption Forecast Based on Grey Relational Analysis and BP Neural Network YANG Ze-zhong, *et al.*
- 34 Analysis on Common Problems of Completion Settlement Audit of Engineering Projects TANG Qiao-di
- 36 Research on Risk Evaluation of PPP Model Construction in Characteristic Towns HONG Wen-xia, *et al.*
- 39 Analysis of Stakeholders and Their Interests Appeal in Intelligent Community Operation Management TIAN Ya-peng, *et al.*
- 41 Main Problems of Railway Transportation Safety Management and Reform of Railway Freight Management System ZHANG Tuo-ping
- 43 Discussion on the Check Points of Bill of Quantities and Bidding Control Price ZHANG Xiao-li, *et al.*
- 45 Discussion on Quality Management of Hydrographic Survey Ship Engineering SUO Hu-qin, *et al.*
- 47 Analysis of Taian Tourism Industry Competitiveness Based on Fuzzy Comprehensive Evaluation CHU Yuan-yuan, *et al.*
- 49 The Role and Cost Analysis of Certification in Enterprise Financing CHU Xiao-lin
- 52 Research on Air Passenger Clustering Based on K-means GONG Ting, *et al.*
- 55 Ideas and Suggestions on Promoting Wenzhou's Scientific and Technological Innovation under the "One Belt and One Road" Initiative HUANG Ting-ting, *et al.*
- 57 Research on the Correlation among Executive Compensation, Social Responsibility and Corporate Performance HE Si, *et al.*
- 60 Analysis of Correlations among Financial Indicators Based on Graphical Model CHEN Xiao-yan, *et al.*
- 63 Research on the Budget and Settlement of Metro Installation Project LIU Wei-wei
- 65 Investment Decision Evaluation of Distribution Network Construction Project Considering Risk DU Xuan, *et al.*
- 69 Research on Control Points of Engineering Supervision in Construction Engineering Quality and Safety LIU Liang, *et al.*
- 71 Research and Analysis on Reliability and Safety of Subway Power Supply System GUO Qing-yi
- 73 Research on the Spatial Distribution of China Railway Industry Based on Theil Entropy QIN Dong-fang
- 76 SWOT Analysis and Countermeasure Research on Tourism Marketing of Quanzhou XIE Hua-xing
- 78 Research on Influencing Factors and Control Measures of Construction Cost of Expressway Projects LIU Xin-jia, *et al.*

• III •

万方数据

80	Research on Progress Management of Electric Construction Project under EPC Mode	GUO Xin-hua
82	Design of Salary System of Liangshan Bearing Company Based on the Hay Guide Chart-Profile Method	LIU Xun-jie, <i>et al.</i>
84	Analysis of Evaluation Index System of Seismic Suitability of Nantong Urban Land	YUAN Yuan, <i>et al.</i>
86	Mundell-Fleming Excel Calculation Model	LI Shuang
88	Investigation on the Status of the "Combination of Medical and Health Care" Old-age Pension Mode in Xianyang Area and Analysis of Its Influencing Factors	LI Xiu-qin, <i>et al.</i>
90	Research on Decision Making and Optimizing of Equipment Recovery Method	MEI Yong-fei, <i>et al.</i>
93	Index System Construction of New Urbanization	QIU Tao
96	On the Operation Safety Management of Medium and Low Pressure Regulators in Urban Gas	LIU Yang
98	Study on Land Value-added Tax Liquidation of YX Real Estate Enterprise	WANG Rui-yun
101	Research on Credit Evaluation of Shipping Listed Companies Based on Beyes Network	WANG Xiao-jie, <i>et al.</i>
105	Research on the Development of Short Rent Model in the Shared Economy	HOU Meng-yu, <i>et al.</i>
108	The Building up and Implementing of "123" Risk Control System in Coal Mines	GAO Song-zhi, <i>et al.</i>
111	Supply and Demand Analysis of Water Resources in Guanzhong City Agglomeration	GAO Ju
113	Analysis of Bridge Safety Management Factors Based on Improved Analytic Hierarchy Process	ZHENG Shu-rong, <i>et al.</i>
116	On How to Reduce the Cost of Installation Engineering for the Construction Enterprise	ZHANG Xiao-li, <i>et al.</i>
118	Research on the Relationship between Executive Team Salary Structure and Enterprise Performance in State-owned Enterprises	ZHANG Wei-ling, <i>et al.</i>
120	Analysis of Market Demand for Long-term Care Insurance of Urban Residents	HU Zi-qing, <i>et al.</i>
123	Discussion on Informatization Management of Real Estate Archives	MA Xing-hua
125	Thoughts on Implementing the Strategy of "Jinhua Integration and Supporting the Development of the River"	ZHONG Ying, <i>et al.</i>
128	Study on the Difficulties and Countermeasures of Community Management of Small Towns in Suburbs	MENG Chuan-hui, <i>et al.</i>

VALUE CHAIN·SUPPLY CHAIN

132	Analysis and Research on Problems in Warehouse Management of Xinyi Technology Logistics Co., Ltd.	BAI Wei-dong
134	Empirical Research on Supply Chain Financial Operation Performance Indicator System	SHEN Li-zhu
136	Pricing Mechanism of Closed Loop Supply Chain Based on Government Incentive Behavior	RONG Pei-pei, <i>et al.</i>

FUNCTION CARRIER INNOVATION

139	Hysteretic Behavior of Semi-rigid Connections of Beam with Corrugated Webs-to-Column Minor Axis	LI Qing-yang, <i>et al.</i>
142	Application of Combined Protection Technology in Reinforcement of Shallow Buried Section with Bias Pressure of Tunnel Entrance	CHEN Zhi-guo
144	Development and Test of a New Type of Crawler Mobile Platform	CUI Zhi, <i>et al.</i>
146	The Bearing Capacity Analysis of Pre-stressed Concrete T-shape Beam Bridge Based on Load Test	GUO Yan-ming, <i>et al.</i>
151	Simulation of Fluctuating Wind Velocity on the Offshore Wind Turbine	YE Yong-you, <i>et al.</i>
154	Analysis on the Shock Absorption Technology of High-speed Railway Crossing the Ancient Great Wall Section	TANG Zhen-feng
156	Study on Thermal Insulation Performance of New Lightweight Supported Shear Wall	ZHANG Ting
158	Analysis of Fault Types and Diagnostic Countermeasures in Mechanical Hydraulic System	CAI Ze-neng
160	Research and Practice of Fully Mechanized Mining (Discharge) Working Face Crossing Different Drop Faults	DENG Xin-dong
165	On the Application of High Anti-shear Bailey Bracket in 0# Block Construction	CHEN Qi-ping
167	Application of Support Vector Machine Algorithm in Risk Analysis of Subway Foundation Pit	XIE Ji-chao, <i>et al.</i>
169	Research on Correction Construction Technology of Shield Machine Rolling Angle in Muddy Soil Layer	ZHU Jun-yang
172	Design of a 120km/h Speed Class A-type Subway Suspension System Matching and Resonance Avoiding Scheme	PU Sheng
174	Hydraulic Perforation and Blowout Prevention Device for Perforating Water Hole in Yungaishan Coal Mine	WANG Sen, <i>et al.</i>
176	The Six-bar Linkage Mix Optimum Design of Mine Loader Working Mechanism	KANG Peng, <i>et al.</i>
178	Treatment Measures for Water and Mud Inrush from High-speed Railway Tunnel	ZHANG Li-tao
181	Study on Construction Technology of Grouting Reinforcement for Foundation Steel Tube in Tunnel Bottom Coal Seam	ZENG Qing-yu
185	Structure Optimization and Intelligent Design of Scavenger Electric Sweeper	LIU Jiao-jiao, <i>et al.</i>
188	Research of Simulation Application on Tool's Industry	WU Xiao-yu, <i>et al.</i>

VALUE APPLICATION

190	Product Quality Prediction Based on ARIMA Model and BP Artificial Neural Network	CAO Xue-chen, <i>et al.</i>
194	Research on the Influencing Factors of Enterprise Workers' Willingness to Online Training	ZHOU Jing, <i>et al.</i>

196	Construction of Shipping Soft Power Evaluation System and Empirical Study	WANG Jian-tao, <i>et al.</i>
198	Application and Analysis of Virtual Campus Card in College Card System	FENG Le
200	Application of Ground Penetrating Radar in Urban Underground Pipeline Detection	QIN Zhen, <i>et al.</i>
203	Classification of Occupational Competence Based on O* NET Simplified Questionnaire	ZHANG Xiao-wen, <i>et al.</i>
208	Analysis of the Influencing Factors of the Comprehensive Health Industry	TANG Deng-lin
210	Analysis of Power Frequency Electric Field for 220/110kV Four Circuit Transmission Lines on the Same Tower	LUO Peng-kai, <i>et al.</i>
212	Discussion on Application and Realization of Frequency Conversion Energy Saving System of Coal Mine Belt Conveyor	ZHAO Yan-chao
214	A High-speed Railway Multi-station Seismic Positioning Method Based on Velocity Inversion	LIN Hua-wei
216	Construction Organization Design of Asphalt Pavement Engineering	GAO Bo
218	Research on Accessibility of Satellite City Traffic Network in Chengdu Based on Entropy Power with TOPSIS Method	DENG Cong
221	Analysis of Helicopter Pilot Ejection Escape System	SHEN Gui-jiang
223	Construction of Life Support System for High-rise Building Fire Rescue Capsule	WANG Zhong-wei, <i>et al.</i>
226	Evaluation and Analysis of Medical Service Quality of a Third Class Hospital in a City by Using DRGs	WANG Nan, <i>et al.</i>
228	Application Analysis of Mechanical Automation in Chemical Machinery Manufacturing	WANG Yue-quan, <i>et al.</i>
230	Research on Skew Detection Method in Online Marking System	MAO Wan-dui, <i>et al.</i>
232	Typical Application Scene and Engineering Analysis of Electrochemical Energy Storage in Power System	LI Yan
234	Discussion on Smart Fire Protection Application Based on BIM Technology	FU Cong
236	Discussion on Weights in Statistical Index	ZHANG Yi, <i>et al.</i>
239	Application and Construction Technology of New Material for Expressway Pavement	LIU Yan
241	Research on the Application and Value of Tracking Audit in Engineering Cost Auditing	CHENG Yan
243	Research on Accuracy Evaluation Technology of CNC Lathe Machining	CANG Ning-ning
245	Analysis of Using "Evaluation Standard for the Demonstration Unit of Economical Public Institutions"	ZHAO Yan-yan, <i>et al.</i>
247	Application of Soft Foundation Treatment Construction Technology in Highway Engineering Construction	JIA Yan-xia
249	A Multi-station Positioning Method with Interference Elimination	ZHU Xia-le
251	Research on Flat Architecture Design of University Campus Network Based on GPON	ZUO Ming-hui
254	A Multi-parameter Estimation Method of Epicentral Distance	LIU Chao, <i>et al.</i>
256	Discussion on Application of Integrated Geophysical Methods in Landslide Exploration	ZHANG Zhe
258	On Tall Formwork Construction Technology in Construction Engineering	WU Xian-jing
260	Research on Acquisition Strategies of University Libraries Based on Readers' Demand	DONG Yi-xiao, <i>et al.</i>
262	Analysis of the Fit of the Natural Science Fund Application and the Purchased Database	HOU Lu-zhen, <i>et al.</i>
264	Analysis on the Current Situation of Urban Rail Transit Emergency Evacuation Capacity	ZOU Bi-hai, <i>et al.</i>
266	Study on the Relationship between Equipment Selection and Life Cycle Cost of Subway Power Supply System	ZHANG Mei
268	Research on Schedule Management in Car Body Development Design	ZHANG Yan
270	Discussion on the Influence of Meteorological Conditions on Airport Site Selection	YU Ya-ni
272	Application Research of Laser Scanning in Asphalt Pavement Flatness Detection	BAI Zhi-hui
274	Exploring into Audit Risk and Control Points in Accounting Work	JIANG Wei-wei

IE

276	Research on Optimization of A Company Warehousing Process Based on DMAIC Analysis Process	WANG Zhen-yu, <i>et al.</i>
278	Research on Workshop Layout Optimization Based on SLP and Flexsim	ZHANG Yang

THEORETICAL REVIEW

282	Research on the Impact of Customer Inoculation on Customer Satisfaction	LI Guo-gang, <i>et al.</i>
285	Economic Benefit Analysis of the Utilization of Marine Resources in China	YU Kang-xing, <i>et al.</i>
289	Construction and Development of Ancient Town in Chenlu of Shaanxi Province under the Guidance of the Belt and Road Strategy	QI Jun-ying
291	Technological Innovation in the Intergenerational Transition of Family Firms: A Literature Review	ZHANG Ying-na, <i>et al.</i>
293	A Summary of Theoretical Research on Risk Management of Infrastructure Projects	ZHOU Mei, <i>et al.</i>
296	Analysis of the Elderly's Willingness to Distant Pension in the Perspective of Resource Endowment	WANG Yong-kun, <i>et al.</i>

COMPREHENSION

298	Analysis on the Working Mechanism of University Subsidized Education	LI Chen
-----	--	---------